
С Ъ В Е Т З А Е Л Е К Т Р О Н Н И М Е Д И И 

П Р О Т О К О Л 

№ 3 5 

от заседание, състояло се на 22. 05. 2006 г. 

ПРИСЪСТВАЛИ: доц. д-р Лилия Райчева, академик Людмил Стайков, 

доц. д-р Маргарита Пешева, г-жа Мария Стефанова, г-н Милен Вълков, 

д-р Райна Николова, г-н Райчо Райков, г-н Стефан Димитров. 

ОТСЪСТВАЛИ: проф. Марко Семов /в чужбина/ 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Дискусия върху базисните критерии на СЕМ, по които ще се 

оценяват документите на кандидатите за обявените конкурси за 

лицензни. Докладна записка /вх.№013-58-57/22.05.06г./ от доц. М. 

Пешева; 

2. Докладна записка /013-58-58/22.05.06г./ от г-жа М. Стефанова, 

относно лицензирането; 

3. Докладна записка /вх.№013-375/22.05.06г./ от г-жа М. Андреева -

началник на отдел АИО, относно Проект на Процедура за начина на 

приемане и обработка на документи за конкурсите за лицензни за 

радио- и телевизионна дейност; 

4. Докладна записка /вх.№013-41-15/22.05.06г./ от С. Янева - началник 

отдел ФСДЧР, относно таксите за предоставяне на комплект 

конкурсни книжа и документи за участие в конкурс за лицензиране. 
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Начало на заседанието, водено от г-н Р. Райков, Председател на СЕМ, 

13,00 часа. Протоколист - Соня Маринова. 

Във връзка с презентацията на доц. Пешева, относно развитието на радио-

и телевизионната дейност в България /2001-2006г./ на 23 май 2006г. в 

БТА, СЕМ реши: 

> да бъде ангажирана залата за пресконференции на БТА от 11.00 до 

13.00ч., което включва наем зала, мултимедия и запис на 

презентацията; 

> докладът - на диск с придружително писмо, да бъде изпратен до 

Председателя на Комисията за гражданско общество и медии, до 

Българска медийна коалиция, АБРО, БАЛКО, АБТО, БМК, до 

Министерство на културата; 

> след последна редакция слайдовете да бъдат представени на 

пресконференцията в БТА. 

ПО ТОЧКА "ПЪРВА": 

По докладната на доц. М. Пешева /вх.№013-58-57/22.05.06г./ започна 

дискусия за критериите и тяхната относителна тежест при оценка на 

кандидатите за лицензни за радио- и телевизионна дейност. 

Г-н Р. Райков поиска СЕМ да изработи ясни критерии. На всеки 6 месеца 

спечелилият конкурса да бъде длъжен да информира СЕМ и КРС за 

развитието на програмата си и изпълнението на инвестиционния си проект. 

Той подчерта, че по критерия "програмен опит" е необходимо да се намери 

златната среда. 

Доц. Л. Райчева обясни, че съществува един ясен критерий, който е 

свързан с плурализма на медиите и СЕМ трябва да го защитава. 

Програмният опит, според нея, е най-важния. 

Г-н Р. Райков предложи критерият "програмен опит" да отпадне , като 

изискване към кандидата. 
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Г-н С. Димитров подчерта, че финансовото покритие на проекта е 

задължително за кандидата и не може да бъде базисен критерий. 

Доц. М. Пешева поиска Съвета много да внимава, да прави не базисни 

критерии, а критерии, които конкретно ще се прилагат за всеки отделен 

конкурс. Ако се прави един хвърчащ документ с базисни критерии, в който 

няма "опит" и отделно - тези критерии, ще стане нещо страшно. Тя поиска 

от Съвета да направи едни критерии, да работят всички един месец. Тези 

критирии служат конкретно при оценката на кандидатите при всеки 

конкурс. Категорично неприемливо е в "базисни критерии да няма опит, в 

"небазисни - да има". Не бива да се бърза, защото тези критерии ще бъдат 

гледани под лупа и както и да се структурират, те не могат да бъдат 

абсолютно справедливи. Конкурсът е несправедливо нещо по условие. Тя 

поиска 15% тежест за критерия "програмен опит" и 15% - за "финансов 

статут и бизнес проект" за хората, които защитават местната комуникация. 

Членовете решиха да обмислят предложеното от доц. Пешева и на 

следващи заседания да продължат дискусията. 

ПО ТОЧКА "ВТОРА": 

СЕМ се запозна с докладна записка/вх.№013-58-58/22.05.06г./ от г-жа М. 

Стефанова, относно програмата на Съвета за довършване на отменените от 

ВАС конкурси и следващи стъпки за обявяване на първите телевизионни 

конкурси в градовете с най-голямо население. 

Г-жа М. Стефанова предложи СЕМ да приеме своя програма поради 

очакваното в медийната среда обявяване на телевизионни конкурси. 

СЕМ реши да продължи обсъждането на програмата на Съвета на 

заседанието на 29 май 2006г. 

ПО ТОЧКИ "ТРЕТА"И "ЧЕТВЪРТА": 
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дейност от началниците на отделите АИО, Лицензни и регистрации и 

Правен, която да бъде представена на заседанието на 29 май 2006г. 

Приложени документи към Протокол №35 

1. Докладна записка /вх.№013-58-57/22.05.06г./ от доц. М. 

Пешева, отосно критериите за оценка на кандидатите за лицензни 

за радио- и телевизионна дейност в обявените конкурси от СЕМ. 

2. Докладна записка /013-58-58/22.05.06г./ от г-жа М. Стефанова 

- Програма на СЕМ за довършване на отменените от ВАС 

конкурси и обявяване на първите телевизионни конкурси. 

3. Докладна записка /вх.013-375/22.05.06г./ от г-жа М. Андреева -

началник отдел АИО - Проект на Процедура за начина на 

приемане и обработка на документи за конкурсите за 

лицензиране на радио- и телевизионни оператори. 

4. Докладна записка /вх.№013-41-15/22.05.06г./ от г-жа С. Янева -

началник отдел ФСДЧР - Такси за предоставяне на комплект 

конкурсни книжа и документи за участие в конкурс за 

лецензиране. 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ: 

Лилия Райчева Маргарита Пешева 

Председател 

Мария Стефанова 

Райна Николова 

Милен Вълков 

Райчо Райков 

на СЕМ 
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